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Marek Wojtkowski
Prezydent m. Wloclawka

Zwrocam sig interwencjq o pilne naprawienie zapadnigtego betonowego
chodnika wok6l studzienki kanalizocyjnej od strony balkon6w przy ul.
Mazowieckiej 3'ww chodnik znajduje siq no dziarce 125/5 i nate2y do naszego
miosta.

Proiba moja o pirne naprawienie zapadrisko chodnika wok6r studni
kanolizacyinei podyktowano iest tym, ie kitko metr6w dalei iest ploc zabaw i
mo2e doili do tragedii tym bardziei, 2e iest to powazne uszkodzenie chodnika.

w tej sprawie kirkakrotnie wystqpowor do pono prezydento zesp6t
Zarzqdc6w Nieruchomolci Sp. z o.o Oddziat Torufi ul. Zytnio ZS /El lecz do dziislu2by komunalne nie podjqly naprowy w/w chodnika.

Proszq o jok nojszybsze naprawienie zapadniqtego chodnika.

w zarqczen i u zdiqci o obra zui qce sta n- rozm i o r za pad n iqtego chod n i ka.
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